
Referat dagtilbudsrådsmøde 7 dec. 2022 kl 16:45-18:15 

Tilstede: Tajanna (Felix, Adalena og Villemo), Rasmus (Alma), Anja (Liam), Sanne (pædagog) og Susi 

(daglig leder) 

Punkt 1. Pædagogiske principper ved aflevering og afhentning: 

Vi tog udgangspunkt i det skriv områdebestyrelsen har udarbejdet og har derefter lavet Stjernens 

principper. Den måde vi samarbejde ved aflevering og afhentning vil fortsætte som vi kender det. 

Der henvises til Overordnede principper som lægges ved referatet og på vores hjemmeside. 

https://bornehusetstjernen.aula.dk/foraeldresamarbejde/omraadebestyrelse/overordnede-

principper-vedtaget-i-omraadebestyrelsen 

 

Punkt 2. Dagtilbudsrådets rolle: 

Vi har taget hul på arbejdet med at få dagtilbudsrådet defineret. Vi vil blandt andet arbejde på at 

få forældreperspektivet i spil ved fester, fødselsdage, traditioner og pædagogiske processer. 

Ydermere vil vi søge inspiration fra de andre institutioner, så vi ikke skal opfinde den dybe 

tallerken. Dette punk vil blive genbesøgt ved næste møde 6.2.23 

Der vil i nærmeste fremtid blive hængt fotos op af dagtilbudsrådet. Så alle vil kunne se hvem der 

sidder i rådet. Og dagtilbudsrådet opfordre forældre i Stjernen til at tage kontakt til forældrene i 

dagtilbudsrådet, hvis man har noget på hjertet eller ønsker til hvad dagtilbudsrådet kan drøfte. 

Punkt 3. Hvad skal vi fokusere på i 2023: 

I 2023 vil Stjernen være optaget af at få implementeret en god evalueringskultur til at evaluere 

læreplanen med. Personalet vil arbejde med børneinterview i børnehave og små observationer i 

vuggestuen, begge steder med fokus på børneperspektiv og fællesskaber. I Stjernen er vi optaget 

af at få hørt barnets stemme ind i vores praksis. Vi er nysgerrige på hvordan børnene oplever det 

at være barn i Stjernen. Den data vil være med til at evaluere vores læreplan. Til næste møde vil vi 

i dagtilbudsrådet drøfte forskellige muligheder for forældreinddragelse ift. evaluering af læreplan.  

Punkt 4. Nyt fra leder, personale og forældre: 

Leder: Til februar vil Stjernen være fyldt op til max. 22 børnehavebørn og 10 vuggestuebørn. 

Vi har fået ansat en ernæringsassistent, der tiltræder 1.1.23 Vi glæder os rigtig meget til at få 

hjemmelavet mad hver dag. 

Vi søger en pædagog til børnehaven pr 1.2.23. Da vi skal sige farvel til Nikoline, som skal ind og 

læse. Emilie skifter derfor til vuggestuen pr 1.2.23 

Personalet: Vi har været optaget af indkøringer, skabe gode relationer både til børnene og 

forældrene, men også at få skabt gode relationer børnene i mellem. Vi har været optaget af 

traditioner og legemiljøer. Samt været optaget af at få skabt en god stemning i huset, så der er rart 

https://bornehusetstjernen.aula.dk/foraeldresamarbejde/omraadebestyrelse/overordnede-principper-vedtaget-i-omraadebestyrelsen
https://bornehusetstjernen.aula.dk/foraeldresamarbejde/omraadebestyrelse/overordnede-principper-vedtaget-i-omraadebestyrelsen


for alle at være. Det er vigtig prioritet at der skal være godt i Stjernen. Lige nu emmer huset af 

julehygge og julehemmeligheder. 

Forældre: Forslag om at anskaffe, evt. via fondsmidler, Mary fondens Fri for mobberi, der blandt 

andet har fokus på at være en god ven. Nu hvor der allerede arbejdes med massagehistorier fra 

Mary Fonden. 

Det var en hyggelig julefest, dejlig rolig uden de store planer. Der var mulighed for at få snakket 

med andre forældre og både kunne være med i børnehaven og vuggestuen. 

Punkt 5. Nyt fra områdebestyrelsen: 

Vi gennemgik punkterne og afventer referat fra sektionsleder. 

Punkt 6. Hvad er forældrene optaget af i Stjernen: 

Det fik vi kommet ind på i punkt 4 

Punkt 7. Dialogmøde 24/4 og 13/11 hvilke temaer/emner kunne vi ønske os: 
I år har fokus været på den sproglige udvikling hos børn i daginstitutioner samt inklusion. 
Vi tænker lidt mere over, hvad der kunne være spændende til 2023 
 
Punkt 8. Evt: 
Der blev spurgt til om Stjernens personale havde en procedure for hvornår der ringes til forældre 

når et barn har slået sig, kommet til skade eller blevet bidt. Det har personalet ikke endnu. Da det 

er en god ide, vil det være noget som personalet vil få udarbejdet i løbet af foråret. 

Der blev spurgt til brobygning stuerne i mellem og til skolen. Vi talte om at der lige nu i Stjernen er 

blevet udarbejdet en kort procedure for overgangsarbejde til børnehave. Der vil forsøges at bruge 

4 uger på brobygning. De første to uger vil det være besøgsdage med en kendt voksen fra egen 

stue. Umiddelbart to dage om ugen. De efterfølgende to uger vil det være besøgsdage uden 

voksen fra stuen. Men det er meget individuelt hvad det enkelte barn har brug for så det er noget 

personalet i et samarbejde vil justere. 

 

Referent  

Susi Klitfod 

 


